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ΘΕΜΑ: «Ξεπουλάνε τα αρνιά τους οι κτηνοτρόφοι της Ροδόπης»

Κύριε Υπουργέ,

Κατακόρυφη αύξηση παρουσιάζει η ζήτηση για αμνοερίφια στην Δράμα. Διαφαίνεται ότι,
μέχρι το Πάσχα, οι περισσότεροι κτηνοτρόφοι θα τα έχουν πουλήσει σε εμπόρους και όσοι
καταφέρουν  με  δυσκολία  να  τα  κρατήσουν,  θα πάρουν μία  αξιοπρεπή τιμή.  Η υψηλή
ζήτηση, όμως, δεν συμβαδίζει με υψηλές τιμές. Εν όψει της Τσικνοπέμπτης, η τιμή στο
αρνί  έφτασε μέχρι  2,80 ευρώ το κιλό.  Για να επωφεληθούν της ζήτησης για το φετινό
Πάσχα οι κτηνοτρόφοι απαιτούν στήριξη από την Πολιτεία. Χρειάζεται, κατά τις εκκλήσεις
τους, να υπάρχει υπεύθυνος από το Τμήμα Εμπορίου της οικείας Περιφέρειας στο σφαγείο
για  να  ελέγχονται  τα  ζώα  που  σφάζονται  και  ζυγίζονται.  Στη  Ροδόπη  οι  κτηνοτρόφοι
αδυνατούν να επωφεληθούν της  ζήτησης,  γιατί  βρίσκονται  σε  οικονομικό  αδιέξοδο,  σε
σημείο  που  να  μην  μπορούν  να  ταΐσουν  τα  ζώα  τους,  γεγονός  που  τους  οδηγεί  σε
ξεπούλημα κάποιων εξ’ αυτών για να εξασφαλίσουν σιτηρέσιο στα υπόλοιπα ζώα. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε άμεσα, ώστε να ληφθούν μέτρα εποπτείας στα κατά τόπους
σφαγεία, όπως ζητούν οι κτηνοτρόφοι, ιδίως στην Ανατολική Μακεδονία και Θράκη, για να
ελέγχονται  τα  ζώα που  σφάζονται  και  ζυγίζονται,  ώστε  να  μην  πέφτουν  οι  τελευταίοι
θύματα απάτης στην ζυγαριά του σφαγείου, όπως ισχυρίζονται οι περισσότεροι;
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